
Sivistyslautakunnan tavoitesuunnitelma vuodelle 2024 
 
 
Lautakunta tutustuu sivistystoimen tuleviin investointitarpeisiin 
 
Keskuskoulun, Haagapuiston koulun sekä Metsämajan päiväkodin korjaustyöt jatkuvat 
 
Koulujen ja päiväkotien yhteistarkistuksia jatketaan 
 
Toteutetaan Hanko 150 v. juhlavuoden tapahtumia päiväkodeissa ja kouluissa 
 
Varhaiskasvatuksen organisaatiota ja johtamisrakennetta kehitetään 1.8.2024 alkaen 
 
Tasa-arvo- ja yhdenvertaisuuslakien vaikutus varhaiskasvatuksen toiminnassa huomioidaan, ja yksikkökohtaiset suunnitelmat 
otetaan käyttöön viimeistään 1.8.2025 
 
Varhaiskasvatuksessa otetaan käyttöön keväällä 2024, CGI:n Vesa-ohjelma joka on sekä huoltajille että varhaiskasvatuksen 
henkilöstölle käyttäjäystävällisempi 
 
Kielisuihkutandemtoiminta varhaiskasvatuksessa ja perusopetuksen alakouluissa jatkuu 
 
”Suomenmallin- jokaiselle lapselle harrastus” toiminta jatkuu 
 
Turvataan riittävät resurssit, yhteistyössä LU-hyvinvointialueen kanssa, koskien opiskelijahuoltohenkilöstöä 
 
Seurataan yhteisiä, alueellisia toimintatapoja koulupoissaolojen vähenemiseen, osana oppilaiden hyvinvointia 
 
Yläkoulujen ”Kasva urheilijaksi”-hanke arvioidaan ja hankkeen mahdollinen jatko suunnitellaan 
 
Selvitetään Tita-Marian koulun yhteydessä toimivan starttiluokkatoiminnan jatkoa, keväällä 2024 
 
Lukioiden yhteistyötä paikallisten toimijoiden, kuten HTK:n (tennis) ja HUNR (ratsastus) kanssa kehitetään ja laajennetaan 
 
Lukioiden näkyvyyttä ja markkinointia kehitetään 
 
Koulukoutsitoiminnalle suunnitellaan jatkoa 
 
Otetaan käyttöön liikuntatoimeen sähköinen varausjärjestelmä, alkuvuonna 2024 
 
Cuplis-hallin lattia uusitaan ja HTK rakentaa halliin kaksi padelkenttää (nelinpelikenttä ja kaksinpelikenttä) 
 
Liikuntatoimen investointisuunnitelma, 2025 – 2028, päivitetään keväällä 2024 
 
Kehitetään Lill-Märsanin virkistysaluetta 
 
Perheliikuntaneuvonnan hanke, PUUHA/SKOJ, jatkuu 
 
Etsivälle nuorisotyölle, työpajalle ja kerhotoiminnalle haetaan AVI:lta hankerahoitusta 
 
Skeittialue kunnostetaan, ja alueelle hankitaan miniramppi  

 

  



Bildningsnämndens målsättningsplan för år 2024 

 
 
Nämnden bekantar sig med bildningsväsendets kommande investeringsbehov 
 
Renoveringsarbeten i Centralskolan, Hagapark skola och Skogshyddans daghem fortsätter 
 
Saminspektionerna i skolor och daghem fortsätter 
 
Evenemang i anslutning till jubileumsåret Hangö 150 år genomförs i daghem och skolor 
 
Småbarnspedagogikens organisation och ledningsstruktur utvecklas fr.o.m. 1.8.2024 
 
Jämställdhets- och diskrimineringslagarnas inverkan på smpåbarnspedagogikens verksamhet uppmärksammas, och 
enhetsspecifika planer tas i bruk senast 1.8.2025 
 
Småbarnspedagogiken tar på våren 2024 i bruk CGI:s Vesa-program, som är mera användarvänligt både för vårdnadshavarna 
och personalen 
 
Språkduschtandem verksamheten fortsätter inom småbarnspedagogiken och grundundervisningens lågstadieskolor 
 
Verksamheten ”Finlandsmodellen- en hobby för varje barn” fortsätter 
 
Man säkerställer tillräckliga resurser, i samarbete med Västra Nylands välfärdsområde, gällande elevvårdspersonalen 
 
Som en del av elevernas välmående, följer man gemensamma, regionala verksamhetsmodeller för att reducera elevfrånvaron 
 
Högstadiernas projekt ”Växa till idrottare” utvärderas och en eventuell fortsättning för projektet planeras 
 
Fortsättningen för startklassverksamheten vid Tita-Marian koulu, utreds under våren 2024 
 
Gymnasiernas samarbete med lokala aktörer, så som HTK (tennis) och HUNR (ridning), utvecklas och utvidgas 
 
Gymnasiernas synlighet och marknadsföring utvecklas 
 
En fortsättning för skolcoachverksamheten planeras 
 
Idrottsväsendets elektroniska reserveringssystem tas i bruk i början av år 2024 
 
Golvet i Cuplishallen förnyas och HTK anlägger två padelplaner i hallen (planer för dubbel och singel spel) 
 
Idrottsväsendets investeringsplan, 2025 – 2028, uppdateras våren 2024 
 
Lill-Märsans rekreationsområde utvecklas 
 
Familjemotionsrådgivningens projekt, PUUHA/SKOJ, fortsätter 
 
Projektfinansiering för uppsökande ungdomsarbetet, ungdomsverkstaden och klubbverksamheten, ansöks om från 
Regionförvaltningsverket 
 
Skateområdet iståndsätts och en miniramp skaffas till området. 
 


